
 

 

P r o t o k ó ł  Nr 14/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu , Finansów  i Zaopatrzenia odbytego 

w dniu 13 czerwca  2008 roku 

 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji z dnia 14 lutego i 14 marca oraz 21 kwietnia 

2008 roku. 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań przez Posterunek Policji w Sieroszewicach za 2007 

rok.  

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Sieroszewicach za 2007 rok. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

            a)  zmian w budżecie na 2008 rok, 

b) regulaminu dofinansowania z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Sieroszewicach dla mieszkańców Gminy Sieroszewice 

inwestujących w przydomowe oczyszczalnie ścieków w roku 2008 i 2009 

                   c)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu , 

                   d)  zatwierdzenia „ Planu Odnowy miejscowości Sieroszewice”, 

                   e)  ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii  

                        zaszeregowania i wartość jednego punktu w złotych dla pracowników         

Gminnego Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Przedszkoli w 

Sieroszewicach, 

                   f) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 

zaszeregowania i wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 

Gminnego Zakładu Komunalnego w Sieroszewicach, 

g) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania     

przestrzennego-cmentarz w Latowicach, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji 

Rady Gminy Sieroszewice. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad.1) Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p.Paweł Siwak –Przewodniczacy Komisji 

Budżetu, Finasów i Zaopatrzenia o godz. 12;10 . Powitał p.Wójta, p.Skarbnik , P.Dariusza 

Rybskiego –kierownika Posterunku Policji w Sieroszewicach, p. Emilię Szyszkę- kierownika 

GOPS w Sieroszewicach oraz wszystkich członków Komisji.  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 10 członków, nieobecny był p.Tomasz Berkowski. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad.2)  Pan Przewodniczący Komisji –przedstawił propozycję porządku posiedzenia 

Komisji. Członkowie nie wnieśli uwag. 

 

Ad.3)  Protokoły z  posiedzeń Komisji z dnia 14.02, 14.03 i 21.042008 roku zostały przyjęte 

jednogłośnie bez uwag.   
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Ad.4) Pan Dariusz Rybski –kierownik Posterunku Policji w Sieroszewicach – przedstawił  

sprawozdanie z realizacji zadań przez Posterunek Policji w Sieroszewicach .Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Udzielił odpowiedzi na pytanie zadane na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa…  , a mianowicie : „ Kodeks Karny mówi ,że kto prowadzi rower  w 

stanie nietrzeźwości podlega karze”. 

P.Teresa Lis-  zadała pytanie : „ Jak wygląda sprawa palenia szmatami ? 

P.Kierownik Posterunku – wyjaśnił ,że  jest karalne, ale jest trudno  udowodnić , bo jeżeli 

ktoś nie wpuści funkcjonariusza na swoją posesję to takiej sytuacji kończy się ta sprawa 

powiadomieniem odpowiednich służb.  Można wejść  jedynie na legitymację pod warunkiem 

popełnienia przestępstwa, a to jest wykroczeniem.  

P.Wójt-  wyjaśnił ,że na dzień dzisiejszy nie ma odpowiednich przepisów. Są wstępne 

założenia , aby przypisać te czynności urzędnikom i radnym.  

P.Krystyna Kois-Jaźwiec-  wystąpiła z pytaniem odnośnie  pkt.16  - przez kogo były 

zgłaszane przypadki  pobicia? 

P.Kierownik Posterunku Policji-  udzielił odpowiedzi, że większość była zgłaszana przez 

osoby poszkodowane. 

 P.Krystyna Kois-Jaźwiec-  Zapytała p. Kierownika Posterunku Policji  , jak ocenia 

bezpieczeństwo dzieci w placówkach oświatowych?  Czy po interwencjach Policji prowadzi 

się jakieś postępowanie?  

P.Kierownik Posterunku Policji-  wyjaśnił ,że po ostatniej  interwencji w Szkole w 

Sieroszewicach  sprawa została skierowana do Sądu Rodzinnego dla Nieletnich w Ostrowie 

Wlkp. W ubiegłym roku była interwencja Policji w Zespole Szkół w Wielowsi. 

Poinformował, że jeżeli czyn karalny popełniła osoba w wieku do 18 lat , to odpowiadać 

będzie do 21 roku życia. Nie zgodził się ze stwierdzeniem ,że osoby nieletnie są traktowane 

pobłażliwie, ponieważ sądy podchodzą do  nieletnich bardziej rygorystycznie, aniżeli do osób 

pełnoletnich.  Stwierdził ,że Policja nie może odpowiadać za wyroki  sądowe.  

P.Krystyna Kois Jaźwiec-  zapytała odnośnie interwencji domowych? 

P.Kierownik Posterunku Policji- wyjaśnił ,że??? 

P.Paweł Siwak-  zwrocił się z pytaniem  do P.kierownika Posterunku Policji : „ Czy 

funkcjonariusze z Posterunku w Sieroszewicach podjęli działania w szkołach na temat 

bezpieczeństwa w okresie wakacji?”  

P.Kierownik Posterunku Policji -  wyjaśnił ,że tak , wczoraj byli w szkołach p.Grzegorz 

Garncarz. 

 

Komisja zaopiniowała, pozytywnie  , jednogłośnie sprawozdanie z realizacji zadań przez 

Posterunek Policji w Sieroszewicach za 2007 rok.  

 

Ad.5)   

P.Emilia Szyszka-Kierownik  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sieroszewicach-  

omówiła sprawozdanie z działalności GOPS w Sieroszewicach za 2007 rok. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Wyjaśniła ,że w porównaniu do roku 2006  - zmniejszyła 

się ilość osób korzystających z opieki społecznej  GOPS. „ Sprawozdanie przedstawia zadania 

jakie wykonuje GOPS:  

- zadania własne , 

- zadania zlecone  

Z posiłków korzystało 188 dzieci  i kwota świadczeń wyniosła 72.445 zł. Posiłek jest 

realizowany we wszystkich szkołach  dla dzieci z terenu naszej gminy. Świadczono usługi 

opiekuńcze dla ludzi samotnych – 16 osób. Następną formą pomocy  były zasiłki celowe i w 

naturze – 252 osoby. Zasiłki celowe- jest to pomoc doraźna na zakup leków, żywności , 
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odzieży, opału , sprzętu gospodarstwa domowego. Trzy osoby z terenu gminy zostały 

umieszczone w Domu Pomocy Społecznej  i za te osoby GOPS  pokrywał koszty pobytu . 

Realizowana była forma wypoczynku letniego dla dzieci z ubogich rodzin. Ośrodek 

finansował pobyt 3 osób na wycieczkach szkolnych . Wydano 128 kart kolonijnych dla dzieci 

z rodzin popegerowskich. Prowadzone były prace społecznie użyteczne. W tym zakresie 

Ośrodek  przygotował listę osób bezrobotnych bez prawa do zasiłku , które mogą być 

skierowane do prac na terenie gminy. Ponadto koordynował pracę osób wykonujących prace 

społecznie użyteczne w okresie od maja do września  oraz dokonywał wypłaty w kasie 

Ośrodka świadczenia za wykonaną pracę.  W 2007 roku Ośrodek w ramach konkursu 

ogłoszonego przez Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej z zakresu opieki nad dzieckiem i 

rodziną  otrzymał środki w kwocie 25 tys.zł. na realizację programu. Pieniądze zostały  

przeznaczone na wyposażenie  4 świetlic środowiskowych  do terapii tj. gry edukacyjne i 

sprzęt sportowy. Nową formą pomocy był program PERON „ Uczeń na wsi- pomoc w 

zdobyciu wykształcenia przez osoby niepełnosprawne zamieszkujące gminy wiejskie.” Do 

programu przystąpiło 11 rodzin w których jest 13 niepełnosprawnych uczniów szkół 

podstawowych i gimnazjum. Otrzymano  całą wnioskowaną kwotę tj.21.300 zł. Środki z 

programu przeznaczone są na : zakup przedmiotów ułatwiających lub umożliwiających naukę 

, na uczestnictwo w zajęciach mających na celu podniesienie sprawności fizycznej lub 

psychicznej .Prowadzona jest ciągła praca socjalna  z rodzinami z problemem .  Praca 

socjalna prowadzona przez pracowników socjalnych GOPS w Sieroszewicach polega w 

szczególności na: 

- udzielaniu pomocy przy kompletowaniu dokumentów niezbędnych do otrzymania renty ,    

emerytury, świadczeń wyjątkowych i innych świadczeń z ubezpieczenia społecznego, 

- podejmowaniu działań w zakresie uzyskiwania alimentów, 

- umożliwianiu klientom bezpłatnych konsultacji z prawnikiem , psychologiem , 

- uczeniu racjonalnego gospodarowania posiadanymi środkami, 

- pomocy terapeutycznej – kierowaniu do Poradni Profilaktyki i Terapii Uzależnień, Poradni 

Zdrowia Psychicznego, Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, Ośrodków Wsparcia, 

- współpracy z pedagogami szkolnymi , sądem rodzinnym , kuratorami zawodowymi i 

społecznymi , policją , zakładem karnym, grupami samopomocowymi , związkami 

wyznaniowymi, lekarzami i pielęgniarkami.   W tym roku przystąpiliśmy do programu w 

ramach programu L-7 .Wniosek został złożony do Urzędu Wojewódzkiego na kwotę 38 

tys.zł.  

P.Paweł Siwak-  zapytał: „ czy monitorowane są środki w ramach świetlic 

środowiskowych?”  

P.Emilia Szyszka- udzieliła odpowiedzi , a mianowicie : „ Świetlice środowiskowe powstały 

w 2003 roku i są finansowane z funduszu alkoholowego a GOPS współpracuje z opiekunami 

świetlic. Zakupy do świetlic robi Ośrodek  wspólnie z opiekunami . Poinformowała, że jest 

mniej osób korzystających  z opieki społecznej, ale zazwyczaj te rodziny, które korzystają  są 

z kilkoma  problemami . 

P.Kazimierz Kowalski-  zwrócił się z pytaniem : „jak przedstawia się sytuacja świadczenia 

usług opiekuńczych , jeżeli w jednym domu z osobami starszymi mieszka syn i synowa 

którzy  nie pracują zawodowo?” 

P.Emilia Szyszka-  wyjaśniła, że jest odpłatność za świadczenie usług opiekuńczych , ale nie 

można nikogo zmusić do sprawowania opieki. Większość usług jest odpłatna . Jeżeli osoba , 

która korzysta z usług opiekuńczych ma wysokie dochody  , to pokrywa koszty w całości.  

P.Teresa Lis-  „ Są przypadki ,że rodzice zapisują majątek dzieciom , a dzieci nie chcą się 

nimi opiekować na starość  i za pobyt w DPS ściąga się z emeryta.  

P.Dariusz Majewski- zapytał o zaliczki alimentacyjne , czy ściąga się  z nie płacących? 
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P.Emilia Szyszka-  wyjaśniła ,że jest to dawny fundusz alimentacyjny. Zaliczka 

alimentacyjna jest płacona wtedy , gdy  egzekucja komornika jest bezskuteczna. Dłużnicy 

mają dług wobec GOPS oraz wobec ZUS-u. Są dłużnicy , którzy mają po 50   lub po 80 tys.zł.  

i nie są w stanie nigdy się wypłacić.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie sprawozdanie z działalności GOPS w 

Sieroszewicach za w2007 rok.  

O godz. 12;55 posiedzenie Komisji opuściła P.Emilia Szyszka.   

 

Ad.6) a) P.Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2007 rok. 

Wyjaśnił ,że  Marszałek Województwa Wielkopolskiego przeznaczył kwotę 28 tyś.zł. na 

drogę  Raduchów- Zamość, ale te zmiany zostaną wprowadzone na następnym posiedzeniu 

Rady. „Urząd Marszałkowski nie może bezpośrednio przekazać środków  na nagrody dla 

laureatów, konkursu dlatego spełniamy prośbę Marszałka Województwa , gdyż nie ma innych 

możliwości. Nasza gmina przystąpiła do Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Gmin Cysterskich 

i w związku z tym  musimy odprowadzić składki w kwocie 5 tyś.zł.” 

Przedstawił dwie propozycje dotyczące zmian w budżecie gminy na 2008 rok , a mianowicie:  

   - 50 tys.zł. zaplanowane na remont sali wiejskiej  -przeznaczyć na dotację dla GOK. Druga 

zmiana wynika z prowadzonych rozmów ze Starostwem Powiatowym w Ostrowie  odnośnie 

rozpoczęcia 3 zadania chodnikowego p.n.”Rozpoczęcie budowy chodnika w Sieroszewicach 

– kwota 80 tys.zł. pod warunkiem ,że Powiat zrealizuje tę inwestycję w przyszłym roku.       

P.Tadeusz Wojtysiak-zapytał p.Wójta, czy prowadził rozmowy z Urzędem Marszałkowskim 

w sprawie wybudowania chodnika w Ołoboku do cmentarza? 

P.Wójt – udzielił wyjaśnień ,że prowadzi rozmowy w tej sprawie  oraz odnośnie  

wybudowania chodnika  w  Sławinie. Inwestycja ta jest projektowana  , ponadto Ołobok jest 

również w planach . 

P.Krystyna Kois-Jaźwiec -  zwróciła się z pytaniem , czy zostały zakończone przetargi na 

budowę dróg ? 

P.Wójt – wyjaśnił ,że  przeprowadzanie procedury przetargowej jest w trakcie realizacji. 

P.Teresa Lis- poinformowała członków Komisji ,ze Komisja Rewizyjna  przeprowadziła 

kontrolę wszystkich hydroforni na terenie gminy.  Będą potrzebne środki na ich remonty . 

Zwróciła uwagę , aby zająć się tymi sprawami , a nie budową estrad , aby  dokonując 

modernizacji hydroforni przyczynił się do poprawy jakości wody .  

P.Kazimierz Kowalski-  Stwierdził ,że nie zgadza się z wypowiedzią p.Lis , z uwagi na to ,że 

w Sieroszewicach hydrofornia jest w porządku.  

P.Dariusz Majewski – wyraził opinię ,że sprawa wody jest to oddzielny rozdział.  

P.Wójt-  wyjaśnił ,że ważna jest estetyka stacji  , ale są ważniejsze sprawy. Stacje uzdatniania 

wody były budowane w latach 70- tych i dlatego też należy się liczyć z nakładami. Pani Lis 

podniosła sprawę jakości wody, w naszej gminie normy są spełnione, ale osady zostały w 

rurach , a o tej porze roku nie można płukać , może się to odbyć dopiero jesienią. Stacja w 

Namysłakach wymaga nakładów , aby była jako taka estetyka.  Dobrze byłoby , aby w 

następnych latach wybudować zbiornik zapasowy w Namysłakach. Aby usunąć rdze na 

zbiornikach , wystarczy przeprowadzić bieżącą konserwację . Pompy zainstalowane na 

hydroforni w Sieroszewicach są stare . Sprężarki muszą być wymieniane po 20 latach .” 

P.Dariusz Majewski-zapytał: „Czy jest w planie budowa studni zapasowej w Namysłakach?” 

P.Wójt-  udzielił wyjaśnień ,że planowa jest budowa studni w Namysłakach  jeszcze w tym 

roku. „Gmina przygotowuje się do przetargu. Do stacji w Namysłakach był planowany 

początkowo Strzyżew , ale później wybudowano oddzielna stację w Strzyżewie. Jeżeli chodzi 

o przyszłość , to należałoby się skupić na tym , aby  na terenie gminy były tylko dwie stacje 

uzdatniania wody. Nasza gmina nie prowadzi takiej polityki , aby windować cenę wody.” 
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P.Teresa Lis- poinformowała ,że podczas przeprowadzanej kontroli przez Komisję 

Rewizyjną, pracownicy stacji skarżyli się na bardzo niskie zarobki. 

P.Wójt – zaproponował, aby  dyskusję na temat   wodociągów  i wody  przeprowadzić na 

odrębnym posiedzeniu Komisji . 

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie na 2008 rok.  

 

b) P.Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminu dofinansowania z 

Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Sieroszewicach dla 

mieszkańców Gminy Sieroszewice inwestujących w przydomowe oczyszczalnie ścieków w 

roku 2008 i 2009. 

Wyjaśnił, że wcześniej był uchwalony regulamin dofinansowania na lata 2006-2007 .Jest 

propozycja , aby zwiększyć te środki do wysokości 2 tys. zł.  i nie więcej niż 3 tys. zł. Będą 

większe wpływy z wycinek drzew. Dofinansowaniem obejmujemy inwestycje z 2007 roku .” 

P.Teresa Lemiesz-  zwróciła się z pytaniem , czy jest duże zainteresowanie  dot. budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków  ze strony mieszkańców? 

P.Wójt – odpowiedział, że w ubiegłym roku dofinansowano 20 wniosków. Zaplanowane 

środki w budżecie na ten cel zostały wykorzystane w 50 %. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

regulaminu dofinansowania z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Sieroszewicach dla mieszkańców Gminy Sieroszewice inwestujących w 

przydomowe oczyszczalnie ścieków w roku 2008 i 2009. 

 

c)  P.Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowskiemu.”Powiat proponuje, aby gmina udzieliła pomocy finansowej  na  budowę 

chodnika  z odwodnieniem na odcinku  około 150 mb ( od skrzyżowania do stacji 

benzynowej) .Szacunkowy koszt wykonania zadania wynosi 170 tys.zł. w związku z tym 

planowany jest podział partycypacji w kosztach  realizacji zgodnie z wcześniejsza deklaracją : 

- gmina 50 tys. zł. 

- Powiat 119 tys.zł.  

P.Krystyna Kois-Jaźwiec -  Zapytała odnośnie modernizacji drogi powiatowej Bilczew –

Sieroszewice przez Latowice , czy były prowadzone rozmowy w tej sprawie ze Starostwem?  

P.Wójt-wyjaśnił p.radnej ,że  posiada informację ,że drogi te będą modernizowane w 

związku z budową obwodnicy .  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 

 

d)P.Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia „ Planu odnowy miejscowości 

Sieroszewice”  

Zmieniły się przepisy i zgodnie z rozporządzeniem Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

zmieniła się nazwa z „Planu Rozwoju” na „Plan Odnowy”. W związku z ubieganiem się o 

dofinansowanie projektu w zakresie działania „Odnowa i Rozwój Wsi” , gmina musi dołączyć 

do wniosku „Plan odnowy miejscowości Sieroszewice.”  

Poinformował, że o dofinansowanie chce również wystąpić Biblioteka Publiczna w 

Strzyżewie. Jeżeli zdążyliby opracować projekt do terminu naborów, to gmina musiałaby 

zabezpieczyć środki na wkład własny. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „ 

Planu odnowy miejscowości Sieroszewice. 
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e) P.Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie  ustalenia najniższego wynagrodzenia 

zasadniczego w pierwszej kategorii   zaszeregowania i wartość jednego punktu w złotych dla 

pracowników  Gminnego Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Przedszkoli w 

Sieroszewicach. Wyjaśnił ,że w gestii Rady Gminy jest ustalenie najniższego wynagrodzenia 

w tabeli  oraz wartości jednego punktu . Wynagrodzenia brutto pracowników GZEASiP są 

niskie w granicach 1.900 zł.  , a podwyżki planowane są o 5 % ( 100 zł –brutto).  

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały  w  powyższej sprawie . 

f) P.Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia  

 zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania i wartość jednego punktu w złotych dla   

pracowników  Gminnego Zakładu Komunalnego w Sieroszewicach . Wyjaśnił, że ilość  

punktów zależy od zajmowanego stanowiska, zgodnie z tabelą zaszeregowania. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

P.Przewodniczacy Rady  - wystąpił z propozycją , aby podwyższyć wynagrodzenie dla  

Wójta o 5 %. 

Komisja przyjęła jednogłośnie wniosek p. Przewodniczącego Rady.  

g) Pan Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego-cmentarz w Latowicach. 

Wyjaśnił, że ksiądz proboszcz z Latowic wnioskuje do Rady Gminy o podjęcie uchwały w 

powyższej sprawie. „Pierwsze próby w sprawie cmentarza były podjęte w latach 90-tych, ale 

się nie powiodły. Ksiądz dalej wnioskuje w tej sprawie. Początkowo gmina chciała wydać 

decyzję celu publicznego ale w końcowej fazie okazało się, że nie można. Muszą być 

prowadzone badania geologiczne w różnych okresach  . Cmentarz w Latowicach nie został 

oficjalnie zamknięty . Ksiądz proboszcz zabiega , aby  uruchomić cmentarz  , w związku z 

tym nie można mu w tym przeszkadzać.”  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego-cmentarz w Latowicach 

 

h) P.Przewodniczący Rady – poinformował członków Komisji ,że p.Anatol Piaskowski 

złożył deklarację o chęci podjęcia pracy w Komisji Budżetu,Finansów i 

Zaopatrzenia.Odnośnie podwyżki  diet dla sołtysów , to sprawa ta zostanie rozstrzygnięta w 

miesiącu wrześniu.                                                                                                                     

Przewodniczący Komisji  przedstawił projekt  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy Sieroszewice. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie.  

 

Ad.7) Przewodniczący Komisji –przedstawił pismo  Koła Gospodyń 

WiejskichSieroszewicach dot. użytkowania nowo oddanego zaplecza kuchennego  przy 

GOK-u w Sieroszewicach.Pismo w tej sprawie stanowi załącznik nr 4 do protokołu . 

P.Krystyna Kois-Jaźwiec-  zwróciła się z pytaniem :” Dlaczego Rada Sołecka wsi    

Sieroszewice chciała przejąć kuchnię ? 

P.Przewodniczący Komisji- wyjaśnił ,że Rada Sołecka  chciała przejąć kuchnię , ale 

wystąpiła z propozycją ,aby  wydzierżawić KGW.  

P.Wójt- poinformował  członków Komisji, że gmina może przekazać kuchnię  jednostce 

pomocniczej lub jednostce organizacyjnej –GOK-owi.  

P.Krystyna Kois –Jaźwiec- stwierdziła ,że jest przeciwna , aby  zaplecze kuchenne 

przekazywać  Radzie Sołeckiej wsi Sieroszewice  z uwagi na  to, że byłoby to złe 

rozwiązanie,  nie może być dwóch gospodarzy w jednym obiekcie. 

P.Teresa Lemiesz- wyraziła opinię, że najlepsze zarządzanie salą wiejską jest 

jednoosobowe.Podała przykład  zarządzania salą w Ołoboku , gdzie  zarządzały dwie 

organizacje  ( takie rozwiązanie było koszmarem). 
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P.Dariusz Majewski- podał przykład dobrego  zarządzania salą w Wysocku Wielkim przez 

więcej organizacji . 

P.Ireneusz Rojek- zapytał , dlaczego Rada Sołecka wsi Sieroszewice  nie wystąpiła z 

propozycja przejęcia całego obiektu GOK-u ? 

P.Kazimierz Kowalski-  wyjaśnił ,że na remont całego obiektu potrzebne byłyby duże 

nakłady finansowe , a skąd wziąć te środki?  

P.Krystyna Kois-Jaźwiec -  „ Dla mnie byłoby niesensowne , aby cokolwiek przekazywać  . 

niech dalej zarządza GOK i niech GOK będzie wizytówką naszej gminy i wsi Sieroszewice .” 

P.Paweł Siwak- wystąpił z propozycją, aby sołtys wsi Sieroszewice zwołał jeszcze jedno  

zebranie  i niech  mieszkańcy  wypowiedzą się w tej sprawie.  

P.Henryk Jędroszka-  wyjaśnił ,że wieś chce przejąć cały obiekt dopiero wtedy , jak będzie 

wyremontowany . 

P.Kazimierz Kowalski – wyraził opinię ,że najlepszym rozwiązaniem będzie pozostawienie  

kuchni w zarządzie GOK i nie należy  tego komplikować. 

P.Wójt- poinformował członków Komisji ,że p. dyrektor robi przygotowania do remontu 

obiektu GOK-u. W sumie na remont  będzie 100 tys.zł. To ,że należy wyremontować salę  nie 

ma wątpliwości. 

P.Tadeusz Wojtysiak- poruszył sprawę naprawy drogi w Sławinie.  

P.Wójt-  udzielil odpowiedzi ,że można dokonać naprawy w ramach naprawy 

pogwarancyjnej.Zapytał jaki jest długi odcinek  drogi , która wymaga naprawy? 

P.Tadeusz Wojtysiak- wyjaśnił ,że około 100 metrów 

P.Wójt-  poinformował, że wystosował pismo do Spółki  odnośnie gazyfikacji , ale nie 

otrzymał na razie odpowiedzi . Sprawa zatrzymała się na Parczewie. „ Z tego co wiem , to 

zwrócili ludziom pieniądze , które wpłacili. Spółka ta ma siedzibę w Karlinie.”  

P.Dariusz Majewski-  zadał pytanie , czy gmina będzie potrącała wynagrodzenia  

nauczycielom za udział w strajku ogólnopolskim? 

P.Wójt-  wyjaśnił ,że do tej pory nie wpłynął wniosek . 

P.Krystyna Kois-Jaźwiec-  zapytała , czy nauczyciele prowadzili zajęcia ?  

P.Wójt – wyjaśnił ,że nauczyciele nie prowadzili zajęć i będą potrącenia z wypłaty. 

Poinformował ,że  uczestniczył w spotkaniu z Ministrem  Edukacji w Poznaniu podczas 

którego były omawiane  zmiany  w systemie oświaty oraz wynagrodzeniach dla nauczycieli.  

P.Dariusz Majewski- Stwierdził ,że przy nowych propozycjach  straci 100,00 zł. 

miesięcznie.  

P.Wójt-  Stwierdził ,że  nie jest zwolennikiem prowadzenia szkół przez stowarzyszenia. 

Państwo powinno zagwarantować minimum . Nie można likwidować szkoły , gdzie  będzie  

200 uczniów.  

P.Dariusz Majewski-  wyraził opinię ,że brak jest przelicznika odnośnie naliczania 

subwencji oświatowej.  

 

Ad.8)  Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad  P. Przewodniczący Komisji o godz.14:30 

dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia.  

 

 

 

             Protokołówała :                                                                           Przewodniczący 

                                                                                                      Komisji Budżetu, Finansów  

                                                                                                      i Zaopatrzenia  

             Joanna Glapiak                                  

 

                                                                                                               Paweł Siwak  
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Członkowie Komisji: 

1. Berkowski Tomasz …………… 

2. Jędroszka Henryk ……………… 

3. Kois- Jaźwiec Krystyna ………… 

4. Kowalski Kazimierz …………… 

5. Lemiesz Teresa …………………  

6. Lis Teresa ……………………… 

7. Majewski Dariusz …………… 

8. Piaskowski Anatol……………. 

9. Przybylak Henryk …………… 

10. Rojek Ireneusz ……………… 

11. Siwak Paweł ………………… 

12. Wojtysiak Tadeusz …………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

  
                                                                     


